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Abstract (en)
The ice crampon consists of front (1) and rear (2) spiked frames connected by a bar (4) with two parallel rows of regularly-spaced holes (5) to
receive a stud (6) on the rear frame when adjusting the overall length. The two rows of holes are staggered so that each hole in the second row is
located between two holes in the first row to allow for adjustment to fit boot sizes and half-sizes. The fastening stud (6) is located on the free end of a
flexible tongue (7) pivoted to the rear frame; it also has a ring for lifting the tongue's free end to extract the stud, which is inserted into the connecting
bar through one of two holes in a crosspiece (8) on the rear frame.

Abstract (fr)
Le crampon à glace pour l'alpinisme se compose d'un cadre antérieur (1) et d'un cadre postérieur (2), reliés l'un à l'autre par une barrette de liaison
(4), qui comporte deux rangées parallèles de trous (5) échelonnés à intervalles réguliers. Le réglage en longueur du crampon à glace est assuré par
la barrette de liaison (4) et un plot (6), destiné à être inséré dans l'un des trous (5) de l'une des deux rangées de la barrette de liaison (4). Les trous
de la seconde rangée sont décalés longitudinalement par rapport à ceux de la première rangée, ceci permettant d'ajuster précisément la longueur
du crampon à une pointure ou une demi-pointure de chaussure. <IMAGE>
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